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ΣΥΝΑΝΤΗΣΗ ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΩΝ ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ ΜΕ ΤΗ ΔΙΕΥΘΥΝΤΡΙΑ ΤΗΣ Δ ΔΙΕΥΘΥΝΣΗΣ 

ΓΙΑ ΤΗΝ ΑΠΟΔΟΣΗ ΤΩΝ ΚΛΙΜΑΚΙΩΝ 

ΣΤΟΥΣ ΝΕΟΔΙΟΡΙΣΤΟΥΣ ΣΥΝΑΔΕΛΦΟΥΣ/ΣΣΕΣ ΣΤΗΝ ΕΙΔΙΚΗ ΑΓΩΓΗ 

Πραγματοποιήθηκε τη Δευτέρα  22/2 παράσταση των συλλόγων ΠΕ  Αργυρούπολης-

Αλίμου Ελληνικού «Θουκυδίδης», Καλλιθέας-Μοσχάτου και Ν. Σμύρνης, στη Διευθύντρια 

της Δ’ Διεύθυνσης  κα. Μεΐντάση.  

Κύριο αίτημα ήταν η απόδοση των μισθολογικών κλιμακίων (ΜΚ) στους 

νεοδιόριστους συναδέλφους-ισσες στην ειδική αγωγή, με βάση την προϋπηρεσία τους 

(διορισμένοι από τον Αύγουστο του 2020, παίρνουν μόνο το βασικό μισθό με προσαύξηση 

τα επιδόματα τέκνων).  

Η απάντηση που και σήμερα πήραμε, ότι δεν αποδίδονται λόγω μη συγκρότησης 

και λειτουργίας του ΠΥΣΠΕ, δεν μπορεί να γίνει αποδεκτή! Κανένας εργαζόμενος δεν 

μπορεί να βρίσκεται σε καθεστώς εργασιακής ομηρίας! 

Είναι αποκλειστική  ευθύνη του αρμόδιου Υπουργείου και της κυβέρνησης  να 

αντιμετωπιστεί αυτό το πρόβλημα αλλά και άλλα ανάλογα προβλήματα που έχουν 

δημιουργηθεί με τον πιο απλό τρόπο: κάνοντας ένα βήμα πίσω! Να αποδεχτεί ότι οι 

εκλογές- φιάσκο καταδικάστηκαν στην πράξη από την συντριπτική πλειοψηφία του 

κλάδου, σε ποσοστό 95%. Να ακυρωθούν οι εκλογές παρωδία, να δοθεί παράταση στη 

θητεία των  Υπηρεσιακών Συμβουλίων-όπως εξάλλου έχει γίνει σε όλο το Δημόσιο-μέχρις 

ότου γίνει εφικτό να πραγματοποιηθούν γνήσιες και δημοκρατικές εκλογές.  

Καλούμε τη ΔΟΕ να πάρει θέση και να οργανώσει δυναμικές δράσεις διεκδίκησης για 

την ικανοποίηση του αιτήματός μας, δηλαδή την υπεράσπιση του ενωτικού και μαζικού 

95% της αποχής. Βρισκόμαστε μπροστά στην  προσπάθεια του Υπουργείου να ροκανίσει 

το χρόνο, να συσσωρεύσει προβλήματα και δυσαρέσκειες για να διασπάσει τον κλάδο και 

αυτό πρέπει να το πάρουμε πολύ σοβαρά υπόψη μας.   


